



IKLAN JAWATAN KOSONG BUKAN AKADEMIK eIRIS 2021-1

UNIVERSITI SAINS ISLAM MALAYSIA (USIM) adalah sebuah Universiti Awam yang bertekad untuk muncul sebagai sebuah pusat rujukan serantau dalam Integrasi Ilmu Naqli dan Aqli sedang mencari calon-calon yang berkelayakan, dinamik dan bermotivasi tinggi untuk mengisi jawatan berikut :

JAWATAN DAN TUGAS :

Bil.	Jawatan	Gred	Taraf	Penempatan	Ringkasan Tugas
1.	Jurutera/Juruukur Bahan	J41	Tetap	Kampus Tetap di Nilai, Negeri Sembilan	<ul style="list-style-type: none"> Bertanggungjawab menguruskan projek pembangunan dan ubahsuai mulai daripada peringkat perancangan, rekabentuk, pemantauan, perolehan kerja dan pengurusan kontrak. Bertanggungjawab dalam pengurusan kerja-kerja penyelenggaraan kampus termasuk pematuhan kepada Akta-Akta yang ditetapkan oleh pihak berkuasa. Bertanggungjawab mengurus staf seliaan dan merancang skop tugas harian termasuk perkembangan kerjaya. (Keutamaan adalah dalam bidang Kejuruteraan Elektrik, Kejuruteraan Mekanikal dan Ukur Bahan).
2.	Juruterapi Pergigian	U36	Tetap	Kampus Pandan Indah, Kuala Lumpur	<ul style="list-style-type: none"> Bertanggungjawab kepada Dekan/Pegawai Penyelia berkaitan pengurusan klinik pergigian, pencegahan jangkitan silang, sokongan pembelajaran, promosi kesihatan pergigian, sistem maklumat pesakit dan kemajuan fakulti. Mempunyai tempoh pengalaman sekurang-kurangnya 15 tahun dalam bidang berkaitan.
3.	Penolong Pegawai Sains	C29	Tetap	Kampus Pandan Indah, Kuala Lumpur	<ul style="list-style-type: none"> Bertanggungjawab mengurus permohonan penggunaan makmal dan peralatan makmal, mengurus pengendalian bahan amali makmal, mengurus keselamatan makmal, mengurus perolehan fakulti, mengurus penyediaan daftar bil (bayaran), mengurus perancangan belanjawan mengurus/pembangunan, mengurus aset fakulti, mengurus kemudahan infrastruktur dan ruang dan bangunan, mengurus pengendalian kelas amali, mengurus pengambilan dan pengumpulan sampel, mengurus pelupusan sisa bahan kimia dan biologi, mengurus pengendalian radas kaca dan mengurus penyelenggaraan peralatan makmal.



IKLAN JAWATAN KOSONG BUKAN AKADEMIK eIRIS 2021-1

4.	Juruteknologi Pergiagan	U29	Tetap	Kampus Pandan Indah, Kuala Lumpur	<ul style="list-style-type: none">Bertanggungjawab dalam mengendalikan pengurusan makmal perigiagan dari segi memastikan peralatan makmal perigiagan berfungsi dengan baik, merekod hasil kerja di makmal dan menyediakan laporan hasil kerja bulanan atau tahunan.Memberikan sokongan pembelajaran iaitu membantu pensyarah/pelajar dalam menjalankan kerja amali, menyediakan bahan atau peralatan perigiagan yang diperlukan, menyediakan model kerja dari <i>plaster of paris</i> atau lain-lain bahan untuk kegunaan amali pelajar, memberi demonstrasi tertentu seperti penggunaan peralatan atau cara-cara penggunaan bahan. Menjalankan kerja-kerja makmal iaitu membuat kerja-kerja makmal bagi kes yang dirujuk oleh pensyarah seperti pembuatan <i>denture</i>, <i>crown</i>, <i>bridge</i> dan lain-lain.
5.	Pembantu Makmal	C19	Kontrak	Kampus Tetap di Nilai, Negeri Sembilan	<ul style="list-style-type: none">Bertanggungjawab membantu dalam penggunaan makmal dan peralatan makmal, pengendalian bahan amali makmal, perancangan belanjawan mengurus/pembangunan, aset fakulti, pengendalian kelas amali, pelupusan sisa bahan kimia/biologi dan pengendalian radas kaca. Memastikan keselamatan dan kebersihan makmal dan menyelenggara peralatan makmal agar berada dalam keadaan baik dan boleh digunakan.

PANDUAN PERMOHONAN :

- Semua permohonan adalah secara *online* menerusi hebahan iklan di laman web <http://www.usim.edu.my> mulai **17 Februari 2021 (Rabu) hingga 02 Mac 2021 (Selasa)**.
- Setiap permohonan yang dihantar akan dikenakan caj permohonan sebanyak RM10.00 melalui sistem *mypayment*. Panduan permohonan dan maklumat terperinci tentang jawatan di atas serta syarat-syarat kelayakan boleh diperolehi melalui laman web tersebut.
- Permohonan yang tidak menerima sebarang jawapan selepas enam (6) bulan dari tarikh tutup iklan dianggap gagal.
- Sebarang pertanyaan boleh dibuat dengan menghubungi talian 06-7988113/88125/88128.

TARIKH TUTUP PERMOHONAN : 02 MAC 2021 (SELASA)